
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 341 (Alm. del), som Sundhedsudvalget 

har stillet til ministeren for sundhed og forebyggelse den 5. marts 

2009. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Peter Vernersen 

(S). 
 

Spørgsmål 341: 

”Ministeren bedes oplyse, om han i forbindelse med mødet  den 3. marts 2009  
om hospitalsplacering i Holstebro fandt anledning til at få en rundvisning på  

regionshospitalet i Holstebro, og i benægtende fald om ministeren ved sit næste  

besøg i Holstebro vil deltage i en rundvisning på regionshospitalet, og i den  

forbindelse lade kommunen fremlægge forslag til udvidelse af hospitalet.” 

 

Svar: 
Jeg kan oplyse, at jeg som sundhedsminister har besøgt en lang række sygehuse i 

landet og gerne besøger endnu flere, når lejlighed byder sig. Jeg kan tilføje, at eks-

pertpanelet om sygehusinvesteringer i forbindelse med sin gennemgang af regio-

nernes planer og muligheder har besøgt også Holstebro Sygehus.  

 

Til den sidste del af spørgsmålet bemærkes, at det som bekendt er regionerne og 

ikke kommunerne, der planlægger sygehusvæsenets struktur. Men en kommune er 

naturligvis velkommen til at gøre opmærksom på sine synspunkter herom – både 

over for mig og over for regionsrådet. 
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